
Protokół Nr  10/09 
z wspólnego posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  17 września 2009 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1.Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard. 
Przedstawia: Maria Wiśniewska, Architekt 

3. Zaopiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. Zwycięstwa, ul. 
Chopina, ul. Piastów, ul. Obotrytów, ul. Patrycego, ul. Wiślana, ul. Mickiewicza, ul. 
Zapolskiej, ul. Słowackiego. 
    Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Gosp. Nieruchomościami 

4. Wnioski do budżetu na 2010 rok. 
5. Sprawy różne: 

- Zaopiniowanie zmian w planie finansowym wydatków budżetu Miasta na rok 2009 
obejmujących przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami. 
Przedstawia: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

- Zapoznanie się z informacją z wykonania wydatków majątkowych w mieście Białogard 
za okres od 01.01.2009 r. do 31.08.2009 r. oraz z analizą oświetlenia ulicznego w 
mieście oraz potrzebami budowy nowych punktów świetlnych. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1300 „otworzył” Przewodniczący Komisji – Bogdan Żurawski. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji i 
porządek  posiedzenia:  za-4( jednogłośnie). 
 

Ad 2  

Projekt  uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Białogard przedstawiła Maria Wiśniewska, Architekt. Komisja 
Urbanistyczna nie zmieniła wniosków Komisji Infrastruktury. Niektóre wnioski były 
niezgodne ze studium. Dlatego wnioski będą jeszcze analizowane, aby wprowadzić zmiany w 
studium. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
Ad 3 
Komisja zaopiniowała następujące wykazy nieruchomości przeznaczonych do zbycia: 

-  przy ul. Zwycięstwa, obręb 08 -  działka nr 105 i 106, obręb 09 – działka nr 35 do ½ 
części,  

Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – stwierdziła, że jest duża różnica 10 zł  w wycenie tych  działek. 
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B.Żurawski – pytał kto zaproponował taką sprzedaż? Radny jest przeciwnikiem sprzedaży 
tych działek. Należy poczekać do wyboru Burmistrza. Działka obok zablokuje rozbudowę. 
Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek formalny o scalenie tych działek i zapisanie w 
planie zagospodarowania przestrzennego tego terenu pod schronisko. Radny pytał jak 
długo trwa scalenie tych działek? 

K.Leś – powiedziała, że nie można blokować tego na kolejne 5 lat. Nie wiadomo czy radny 
chce kupić drugą działkę. 

B.Szulakieweicz – odpowiedziała, że scalenie działek trwa około 3 miesiące. To wydzielenie 
wynika z potrzeb pod schronisko Pana J.Harłacza.  

K.Sosnowski – stwierdził, że wstrzymuje się od decyzji. 
 

Komisja zaopiniowała negatywnie, głosując:  
za-1, przeciw-2 (K.Sosnowski, Z.Rychter), wstrzymało się-1 (B.Żurawski). 

 
- przy ul. Chopina, obręb 09 – działki nr 904, 903, 902, 901, 900, 897 wraz z udziałem 1/17 

części dz. nr 916, działki nr 913,912, 911, 910, 909, 908, 907, 906, 905, 899, 898 wraz z 
udziałem 1/11 części dz. nr 914, działki nr 887, 888, 889, 890, 891, 892, 893, 894, 895, 896, 
915 wraz z udziałem 1/17 części dz. nr 916,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
- przy ul. Piastów, Obotrytów, obręb 09 – działki nr 871, 872, 873, 874, 880, 879, 883, 878, 

877, 876, 875,  
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 

 
- przy ul. Patrycego, Wiślana, obręb 07 – działki nr 394, 393, 392, 398, 397,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
- przy ul. Mickiewicza, obręb 07 – działki nr 326/1, 326/2,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
- przy ul. Zapolskiej, obręb 017 – działki nr 560/3 i 492/8,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
- przy ul. Słowackiego, obręb 06 – działki nr 561/3 i 561/22. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
-  przy ul. Zwycięstwa, obręb 09 – działka nr 35 do ½ części,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
 
Ad 4 

Komisja ustaliła, że wnioski do budżetu na 2010 rok członkowie Komisji przedłożą 
indywidualnie na piśmie. 
 
Ad 5 
W sprawach różnych Komisja zajęła się następującymi sprawami: 
- rozpatrzyła i zaopiniowała zmiany w planie finansowym wydatków budżetu Miasta na rok 

2009 obejmujących przeniesienie wydatków między paragrafami i rozdziałami. 
Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4( jednogłośnie). 
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- zapoznała się z informacją z wykonania wydatków majątkowych w mieście Białogard za 

okres od 01.01.2009 r. do 31.08.2009 r. oraz z analizą oświetlenia ulicznego w mieście oraz 
potrzebami budowy nowych punktów świetlnych, stanowiącą załącznik do protokołu. 

 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1200 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              

                   Bogdan  Żurawski 
 

 3


	 
	 
	 
	Ad 1 
	 
	Ad 2  


